
ZAPYTANIE 

 

Złożone w dniu 12.04.2021 r. 

Przez Radnego Kazimierza Łatwińskiego 

W sprawie dodatkowych miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. 

 

Pytanie: 

Kiedy powstaną kolejne miejsca parkingowe dla osób niepełnosprawnych przy budynku UMWL przy 

ul. Podgórnej. 

Osoby niepełnosprawne uskarżają się, że często występuje brak takich miejsc pod budynkiem urzędu. 

 

Z poważaniem 

 

Kazimierz Łatwiński 

 

 

 


